

FABKIM STANDARD (AZS – 039 TS 11140(12004) STANDARTINA UYĞUNDUR)

KAFEL & KERAMİKA YAPIŞDIRICISI

Təsviri: Sement əsaslı, suya dayanıqlı, yüksək yapışma özəlliyinə malik yer və divar üçün keramika yapışdırıcısı.

İstifadə yerləri: FABKIM STANDARD sement əsaslı iç məkanların vertikal və horizontal zəminlərində su hopma dərəcəsi 3% - dən çox olan kiçik və orta ölçülü yer və divar plitələrinin yapışdırılmasında istifadə edilir. FABKIM STANDARD' ın istifadə ediləcəyi zəmin quru, təmiz, hamar, möhkəm olmalı, toz, boya və yağdan təmizlənməlidir.

Hazırlanması: 6-7 litr təmiz suyu 25kq. FABKIM STANDARD (24-28%) ilə quru məhsulun qalıqlarının və qabarcıqların əmələ gəlməsinin qarşısını alaraq tək məhlul halına gələndək qarışdırılmalıdır. Bunun üçün zəif dövrü mikserdən istifadə edilməsi məsləhət görülür. Qarışığı 5 dəqiqə dinləndirmək gərəkdir. Daha sonra təkrar qarışdırılaraq istifadə edilməlidir.

İstifadə müddəti: qarışıq hazırlandıqdan sonra 3 saat ərzində istifadə olunmalıdır.

Qarışıq çəkilməmiş yerin açıq qalma müddəti: zəminin dərəcəsi 23°C +/-5°C otaq temperaturunda, rütubət 50% olmaqla 30 dəqiqəyədək açıq qala bilər. Açıq qalma vaxtı iş görülmən məkanın və zəminin temperaturuna və rütubətliyinə görə dəyişə bilər.

İstifadə: istifadə olunacaq yerin temperaturu +5°C ilə +35°C arası olmalıdır.

FABKIM STANDARD mala ilə zəminə çəkildikdən sonra plitənin ölçüsünə uyğun olan dişli daraq ilə daraqlanmalıdır. Plitəni zəminə yerləşdirin və rezin uclu çəkilic ilə ehməlcə döyəcləyərək yerinə otuzdurun. İç məkanın vertikal və horizontal zəminlərində 33x33 sm. ölçülü plitələrin yapışdırılması mümkündür. Daha böyük ölçülü plitələrin yapışdırılmasından əvvəl texniki servislə məsləhətləşin. Yüksək su əmiciliyə malik səthlərdə astar olaraq FABKIM FILM istifadə edin. Dərz dolğu işlərinə plitəni yapışdırdıqdan 24 saat sonra başlaya bilərsiniz.

Material sərfiyyatı: döşənəcək plitələrin ölçüsü və zəmindən asılı olaraq dəyişir.

1m² üçün toz məhsulun sərfiyyatı (kq/m²)

Daraq ölçüsü	U6	U9
	6X6X6	9X9X9
Təktərəfli yapışdırma	3-4	4-5
İkitərəfli yapışdırma	5-6	6-8

Saxlama müddəti: quru yerdə ağzı açılmamış halda 1 il.

DİQQƏT: qarışığa həddindən artıq su əlavə etməyin. Əlavə məlumatı texniki kataloqdan ala bilərsiniz.

CERAMIC TILE ADHESIVE

Description: cement based water resistant ceramic tile adhesive.

Suitable surfaces: for adhesion of small and medium sized ceramic tiles with absorption rate more than %3 in cements based horizontal and vertical internal walls and floors and concrete screeds. The surface should be free of dust, dirt, oil and etc.

Mixing: 6-7 lt. of clean water is mixed with 25 kg. of powder (%24-28). It is advised to use a slow rotating mixer for mixing. Let the mortar rest for 5 minutes, then mix again before using.

Pot life: the mixture should be used within 3 hours after preparing.

Tile applying time: 30 minutes under normal conditions in 23°C (+/-5°C) substrate and ambient temperature and %50 humidity. The applying time can change depending on the place and surface temperature and humidity.

Application: the ambient temperature should be around +5°C and 35°C. Spread **FABKIM STANDARD** over the surface, and then adjust the thickness with the suitable notched trowel.

Place the tiles and press them down smoothly then using a rubber hammer place the tiles correctly on their places. Use double bonding (wall and backside of the tile) for the tiles exceeding 33x33cm. For bonding bigger tiles please consult technical service. Before the application of high porous surfaces, apply **FABKIM FILM**. Grouting should be done at least 24 hours after fixing.

Consumption: the values change according to site conditions.

Kg. of powder per 1m²

<u>Spreader</u>	<u>U6</u>	<u>U9</u>
	<u>6X6X6</u>	<u>9X9X9</u>
<u>Single bonding</u>	3-4	4-5
<u>Double bonding</u>	5-6	6-8

Shelf life: 1 year if stored in original bags in dry conditions.

ATTENTION: do not add extra water into paste. For more information please refer to technical data sheet.

КЛЕЙ ДЛЯ КЕРАМИЧЕСКОЙ ПЛИТКИ

Описание: устойчивый к воде, обладающий высокой прочностью и адгезией плиточный клей на цементной основе, предназначенный для облицовки керамической плитки.

Объекты применения: используется для приклеивания керамических плиток малых и средних размеров с абсорбцией более 3% на горизонтальные и вертикальные внутренние поверхности помещений, отделанных цементом. Перед нанесением поверхность должна быть сухой, чистой, ровной, прочной, очищенной от пыли, краски и жира.

Приготовление: добавить 6-7 литров чистой воды на 25кг. клея **FABKIM STANDARD** (24-28%), размешивая до получения однородной массы, избегая образования воздушных пузырей и остатков сухой смеси. Рекомендуется использовать низкооборотный миксер для смешивания. Оставить раствор на 5 минут, затем повторно перемешать и наносить.

Время нанесения: Раствор необходимо использовать в течение 3-х часов с момента приготовления.

Время укладки плитки: До 30-и минут после нанесения раствора при температуре 23°C (+/-5°C) и влажности 50%. Время укладки может меняться в зависимости от температуры и влажности местности и поверхности.

Нанесение: температура помещения должна быть от +5°C до +35°C. Нанесите клей **FABKIM STANDARD** с помощью зубчатого шпателя размером равным плитке. Положите плитку и слегка постучите концом резинового молотка. При облицовке плиткой больших размеров более 33x33см. на горизонтальные и вертикальные внутренние поверхности необходимо нанести клей также на тыльную сторону плитки (двухстороннее нанесение). Для облицовки поверхностей с высокой впитывающей способностью применять в качестве грунтовки **FABKIM FILM**. Затирку швов начать через 24 часа после укладки.

Расход материала: зависит от размера плиток и поверхностей.

Расход сухой смеси (кг/м²) на 1 м².

Размер дозатора	U6	U9
	6X6X6	9X9X9

Одностороннее нанесение 3-4 4-5

Двухстороннее нанесение 5-6 6-8

Срок хранения: хранить в сухом помещении не вскрывая упаковку не более 1 года.

ВНИМАНИЕ: не добавляйте чрезмерно воды в раствор. За более подробной информацией, пожалуйста, обращайтесь в технический каталог.

